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Z Á P I S 

z  konference KSH Vysočina, která se konala dne 16.3.2013 

od 10,00 hodin v restauraci SPORT v Havlíčkově  Brodě 

 

Jednání zahájil a celý průběh řídil předseda Exekutivy KSH Vysočina 
p. Oldřich B í n a. 

Jmenovaný přivítal přítomné delegáty s hlasem rozhodujícím i s hlasem 
poradním a všechny hosty. Zvlášť srdečně přivítal člena exekutivy a 
předsedu ekonomické komise ČSH Praha pana Aleše Koláře, dále 
kandidáty na prezidenta ČSH pp. Mgr. Aleše Pospíšila a Vlastislava Přečka 
a kandidáty exekutivy ČSH pp. Jana Svitáka a Daniela Čurdu. Tím byl 
splněn první bod jednání. 

Jako druhý bod jednání bylo schválení programu. Návrh programu 
obdrželi všichni delegáti e-mailovou poštou společně s pozvánkou ze  dne 
11.3.2013, mimo to ji měli všichni přítomní ve svých složkách materiálů 
k této konferenci. Vyzval tedy delegáty s hlasem rozhodujícím, aby se 
k návrhu vyjádřili, připomínek nebylo a návrh programu byl schválen 
jednomyslně. Stejným způsobem byl schválen i návrh jednacího řádu, ke 
kterému též nebyly připomínky. 

Čtvrtým bodem jednání bylo ustavení mandátové komise, předsedající 
navrhl, aby komise byla vzhledem k malému množství delegátů jednočlenná 
a návrh padl na Jana Krále, místopředsedu KSHV. Připomínek nebylo a 
Jan Král byl schválen za předsedu mandátové komise. 

Ještě bylo nutno schválit pracovní předsednictvo a navrženi byli dle 
dispozic Oldřich Bína - předseda KSHV, Zdeněk Materna - předseda 
TJ Sokol N.Veselí, Ing. Zdeněk Tůma - předseda SK a Aleš Kolář zástupce 
ČSH Praha. Návrh byl přijat jednomyslně a pracovní předsednictvo bylo 
schváleno. 
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    Dalším bodem jednání byla zpráva o činnosti KSHV, Exekutivy KSHV, 
o hospodaření KSHV a přednesen návrh rozpočtu KSHV na rok 2013. 
Zprávy přednesl předseda p. Oldřich Bína. Po oslovení vzpomněl ustavující 
konference, která proběhla 8.3.2012 v Havlíčkově Brodě a která zvolila 
Exekutivu KSHV, KRK , jmenovala obsazovacího referenta svazu a 
administrátora www.stránek a H-netu. Všechny zvolené a jmenované znovu 
představil. Dohodnutou spolupráci s Pardubickým krajem, tento zrušil 
takže jsme zůstali sami našich 9 oddílů. Sešli jsme se na pěti jednáních 
exekutivy, dohodli jsme soutěže, zpracovali adresáře oddílů, hřišť, 
rozhodčích, provedli jsme rozlosování všech soutěží, zpracovali jsme Rozpis 
soutěží KSHV včetně rozlosování, adresářů a nutných pokynů, které se 
týkají vlastní hry v jednotlivých kategoriích, pokynů pro rozhodčí, 
pořadatelskou službu atd. Tento rozpis obdrželi všechny oddíly, rozhodčí, 
členové komisí i Exekutivy i ČSH e-mailovou poštou. Poděkoval Radku 
Benešovi - administrátorovi KSHV za obrovský kus  práce, kterou vykonal 
zpracováním a udržováním www.stránek i uveřejněním  soutěží na H-netu. 
Postěžoval si, že ne všechny oddíly pravidelně doplňovaly výsledky do 
H-netu a upozornil, že od jara bude vše pokutováno. 

V průběhu projevu se na jednání dostavil i prezident ČSH Jaroslav 
Chvalný, který byl přivítán na jednání konference. 

Dále předseda zhodnotil podzimní soutěže, konstatoval, že všechna utkání 
byla odehrána bez problémů a bez disciplinárních přestupků. A to u mužů i 
mládeže. Exekutiva se sešla celkem 5x, řešila vše co bylo nutné v souvislosti 
se soutěžemi a přípravou potřebných materiálů, burzy podzimní i jarní, 
zpracovali jsme materiál pro Exekutivu ČSH, který se týkal výchovy 
talentované mládeže v rámci ČSH. Tento materiál byl v exekutivě 
projednán ale výsledek projednání jsme do dnešního dne neobdrželi ačkoliv 
to bylo uloženo presidentovi ČSH v termínu do 2.2.2013. Všechny úkoly 
kladené na nás ČSH, Radou i komisemi jsme vždy plnili. Poděkování patří i 
ČSH Praha za finanční dotace přímo do jednotlivých oddílů a to dotace 
nezanedbatelné. Jednalo se o dotace státní a všechny naše oddíly je 
v  termínu  vyúčtovaly.   Dále  předseda  poinformoval  o  výsledcích  našich  
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soutěží a to všech od mužů až po minižactvo 1+6. Přípravky jsme veřejně 
nehodnotili. Dále zhodnotil projekt rozšíření školních lig a to jak v Novém 
Veselí tak i v Havlíčkově Brodě a Ledči n.S. Poděkoval Pavlu Hladíkovi a 
Hubertu Kubalovi a Zdeňku Tůmovi, kteří byli nositeli těchto úkolů. 
Upozornil všechny oddíly na nutnost rozšiřování členské základny, nábory 
dětí, školní ligy sledování a doplňování WWW.stránek našich i ČSH, 
hovořil o školení trenérů lic. C a rozhodčích lic .C a seminářích, které jsou 
v plánu.Vyzval oddíly kde není mládež k zajištění nových frekventantů 
trenérů a rozhodčích. Zkonstatoval, že Exekutiva i oddíly vykonaly velký 
kus práce a poděkoval všem funkcionářům exekutivy, Pepovi Holendovi, 
Honzovi Královi, který p ředsedu zastupoval v době nemoci, Zdeňku 
Maternovi a Ing. Tůmovi a všem delegátům a jejich prostřednictvím všem 
trenérům, rozhodčím a funkcionářům oddílů. 

Dále podrobně seznámil konferenci s hospodařením KSHV v roce 2012 a to 
v porovnáním s rozpočtem, který byl schválen 8.3.2012 na ustavující 
konferenci. V další části předložil ke schválení rozpočet na rok 2013, včetně 
komentáře a to s plánovanými výdaji ve výši 183 000.-. Rozpočet je 
plánován jako přebytkový ve výši 67 830.- Kč. Poděkoval všem za vzornou 
spolupráci, vyzval funkcionáře oddílů, aby jeho zprávu doplnili v diskusi a 
zprávu ukončil poděkováním za pozornost. 

Dalším bodem byla zpráva mandátové komise, předseda konstatoval, že na 
jednání konference bylo pozváno pozvánkou ze dne 11.3.2013  9 delegátů 
s hlasem rozhodujícím,7 delegátů s hlasem poradním a 6 hostů, přítomno 
bylo 9 delegátů s hlasem rozhodujícím 4 delegáti s hlasem poradním - 3 
omluveni, a 7 hostů (neočekávaně president Chvalný). A konstatoval, že 
z 9-ti pozvaných delegátů s hlasem rozhodujícím bylo přítomno 9, což je 
100% a konference je tedy schopna přijímat usnesení. 

Dalším bodem bylo vystoupení hostů kandidátů na presidenta ČSH a 
kandidátů na členy exekutivy. Připraveno bylo promítací plátno a jednotliví 
hosté v pořadí Vlastislav Přeček, doplňovaný Alešem Kolářem a Mgr. Aleš 
Pospíšil doplňovaný Danielem Čurdou a Janem Svitákem přednesli své 
kandidátské   projevy   s   využitím   promítací   techniky.    Po   podrobném 
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vysvětlení jak si představují budoucí činnost ČSH, Exekutivy, komisí, krajů 
atd., předsedající p. Bína otevřel diskusi spíše dotazy k našim hostům. 
V této diskusi vystoupili postupně Zdeněk Materna, Jan Král, oba Sokol 
Nové Veselí, Ing. Zdeněk Tůma, Alois Prokop oba Kovo Ledeč, Martin 
Jetleb    Sokol Dolní Cerkev, Ladislav Veleba Velké Meziříčí, Oldřich Bína 
Havlíčkův Brod, Hynek Penhaker Slavoj Třešť, Jaromír Chocholáč Sokol 
Bystřice n.P., poté se rozvinula diskuse všech se všemi, do které se zapojil 
i president ČSH p. Chvalný. Ve 12,00 hodin byla tato diskuse ukončena a 
vyhlášena přestávka na oběd.Ve 12,30 poděkoval předsedající hostům za 
účast a rozloučil se s nimi s tím, že další část jednání bude schválení 
kandidátky za kraj Vysočina a po dohodě v Exekutivě se provede hlasování 
bez účasti hostí. V tomto případě se rozloučil i s delegátem ČSH Alešem 
Kolářem, který též kandiduje a jednalo by se o střet zájmů. Zůstal pouze 
prezident ČSH Jaroslav Chvalný. Po rozloučení otevřel předsedající diskusi 
k otázkám KSHV a protože další diskuse nebylo přistoupil ke schválení 
krajské kandidátky KSHV pro volby na konferenci ČSH: 

Protože exekutiva již předjednala návrh předložil tento návrh s tím, že 
budeme hlasovat jednotlivě o každé osobě: 

 President ČSH Mgr. Aleš Pospíšil 8 : 1 

  Daniel Michajlík 8 : 1 

  Jan Josef 7 : 2 

  Daniel Čurda  8 : 1 

  Mgr. Petra Kheková 8 : 1 

  Liběna Vondráčková 9 : 0 

  Michal Tonar 9 : 0 

   Ivan  Dolejš  7 : 2 

  Michal Barda 9 : 0 

Takto byla schválena kandidátka a p. Bína pověřen jejím zpracováním 
a odesláním do Prahy. 
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Dalším bodem jednání bylo usnesení z konference KSHV. Předsedající 
sdělil, že návrh usnesení všichni delegáti obdrželi a měli možnost se s ním 
seznámit. Otázal se, zda má někdo připomínku k usnesení, p. prezident ČSH 
Chvalný nás upozornil, že chybí schválení Krajské kandidátky, doplněno 
pod bodem 8. schvalovací části, delegát Nového Veselí požádal o rozšíření 
úkolů pro exekutivu, předsedu KSHV p. Bínu, aby požádal exekutivu o 
předložení návrhu Radě ČSH o schválení odvozené právní subjektivity pro 
Krajské svazy a předložení změny stanov v tomto smyslu na konferenci 
ČSH v červnu. Bylo doplněno a následně hlasováno a usnesení bylo 
schváleno všemi hlasy. Poté byl požádán prezident ČSH p. Chvalný o 
provedení závěru z našeho jednání p. Chvalný nás pozdravil zhodnotil 
přípravu konference a vůbec celou práci našeho KSHV když řekl, KSHV 
patří mezi nejlepší krajské svazy upřesnil, že mezi nejlepší 3 krajské svazy, 
pochválil jako nejlepší naše webové stránky, poděkoval všem za práci a 
popřál do další činnosti hodně úspěchů. Následně poděkoval předseda 
p. Bína p. Chvalnému za jeho slova k našemu KSHV a dále konstatoval, že 
jsme vše potřebné probrali. Uplynul rok naší činnosti, ukončili jsme soutěže 
v minulých oblastech a zahájili nově sestavené soutěže KSH Vysočiny. Přes 
některé nedostatky je polovina soutěží za námi. Odehrála se všechna utkání 
dospělých a z mládežnických turnajů se díky opravdu velmi špatnému 
počasí neodehrál jeden turnaj mladších žákyň v Havlíčkově Brodě. Venku 
lilo jako z konve, byla velká zima a aby nedošlo k poškození zdraví mladších 
žákyň všech týmů, byl tento turnaj zrušen,. Nikdo nejel, byla odvolána 
všechna družstva i rozhodčí. Vzhledem k plným termínům na jaře jsme 
rozhodli, že se turnaj již nebude nahrazovat. Ostatní věci jsme probrali ve 
zprávách nebo v diskusi, úkoly jsou v usnesení a to jak pro exekutivu, tak 
pro oddíly. Nejvyšším úkolem je tedy rozšíření družstev mládeže a to jak 
chlapců tak i děvčat a pokusit se o ustavení, nových oddílů v rámci kraje. 
Předseda poděkoval všem za spolupráci a konferenci ukončil. 
 

                                                           Oldřich B í n a - předseda KSH Vysočina 

Po konferenci probíhala ještě asi hodinu debata delegátů s prezidentem  
ČSH Jaroslavem Chvalným. 


